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Sara Sedin
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Skickat: den 15 januari 2025 09:51
Till: Kansli
Ämne: Medborgarförslag

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

 

Medborgarförslag. 

 

Med tanke på bland annat världsläget... 

 

 

Jag vill att kommunen skyndsamt utreder hur stort intresset för kolonilotter i våra centralorter  

är! 
Om jag inte är helt ”ute och cyklar” så har ju kommunen en del jordbruksmark åtminstone runt 
Hammarstrand! 
Det kan komma tider då det man kan odla själv kan vara en viktig del i försörjningen! 
Under min tid i ABF lyckades jag utverka ett litet område bakom Skalgränd till en av våra 
burmaflyktingar som jag hade fått veta sysslat med just trädgårdsodling i sitt hemland! 
Jag besökte den hösten hans odlingar och kunde konstatera att bördigheten var allt annat än dålig. 
Vidare kan en kolonilott vara inkörsporten för många som skulle kunna ha glädje av rent socialt som 
en träffpunkt med vettig sysselsättning som dessutom ger motion och frisk luft!  
 
Jag vill i vanlig ordning i fall min begäran avslås ha en motivering om varför och ett diarienummer  
i ärendet med vändande post! 

 

 

Hans Ola Berglund Gevåg 185 


